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Skrivelse angående TV-eken, önskemål om slutredovisning. 

 

På grund av det stora intresset som ärendet om TV-eken har väckt, både hos medborgare, 

trädspecialister och media, så önskar Miljöpartiet att Trafikkontoret gör en slutredovisning 

till Trafik- och renhållningsnämnden. 

 

Några frågor vi önskar få svar på: 

 

- Vad låg till grund för beslutet att helt stänga av Oxenstiernsgatan för trafik? 

- Vilka konsekvenser fick avstängningen för trafiken? 

- Vilka kontakter hade Trafikkontoret med den så kallade oberoende arboristgruppen, innan 

och efter fällningen av trädet? 

- Har PR-konsulter varit inkopplade i frågan om TV-eken? Till vilken kostnad? 

- Vad avser Trafikkontoret göra på platsen nu, kommer stubben stå kvar? Avser kontoret 

plantera några nya träd på platsen? 
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